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Deltagere:  Kristina Wollesen (KW) Formand 
 Pia Bonding (PB) Næstformand 

  Simone Skovhaur (SS) Kasserer 
 Tina Lindhardt Klijnstra (TL) 

  Marie Kjærgaard (MK)  
 

Kopi til:  Deltagerne + hjemmesiden 
 
Referent: Kristina Wollesen 
 
Mødedato: 08.12.2022 kl. 19:00 bestyrelsesmøde 
 
Emne: Bestyrelsesmøde 
 

Emne Kommentarer Ansvarlig 

1. Bestyrelsen Vi indkalder til generalforsamling 26-01-23 kl. 19:00, da vi har væ-
ret online de sidste par år, vil vi i år have smørrebrød for at fejre at 
vi kan samles.  
Pia og Marie er på valg, Marie ønsker genvalg, Pia ønsker at stop-
pe. Kristina, formanden, er på valg hvert år og ønsker genvalg.  

ALLE 

2. Stævneudvalg D8-9 fælles møde 11-01-23 omkring C-stævner, vi deltager 2 stk.  
Der skal søges om D stævne datoer i D9 senest ultimo januar. Vi 
søger noget lignende de sidste år. Datoer bliver godkendt endeligt 
i ultimo februar.  

Vi vil forsøge ”igen” kun at have et arrangement pr. mdr. 😊  

Referat fra ”brainstorm om klubmesterskab” vedhæftet. 

TL/KW 
TL 
 
 
ALLE 
SS 

3. Elevheste Batman går på pension senest 1/3 23.  
Der skal købes/lånes 2 stk ponyer, helst en 2 og en 1 pony.  
Emma er solgt og kommet godt videre.  
Standing trives hos sin nye familie.  

KW 
ALLE 
KW 
KW 

4. Undervisning Der er stadig venteliste, vi har få åbne pladser men mgl pony.  KW 

5. Kasseren Økonomien, Vejen kommune har varslet besparelser i 2023, også 
på kultur og fritidsområder som vi hører under. Der er lagt op til at 
vores tilskud kan blive mindre for 2023.  

SS 

6. Cafeteriet Kommet indslag vedr. mgl på hjælp, både i cafeteriet og generelt, 
det er de samme 8-10 personer som hjælper hvergang og som 
knokler.  
Eksp. Til sidste stævne havde vi 40 starter, kun 8 personer meldte 
sig til at hjælpe. Det kan ikke være rigtigt. Hvad kan vi gøre?  

- Forslag om fordeling først på året af alle stævner ud på 
medlemmer. Så alle deltager aktivt.  

Vi vil tage det op på generalforsamlingen og igen på første møde i 
den nye bestyrelse for 2023.  

KW 
 
 
 
 
 
 
KW 

7. Vedligehold Søren og Katrine har søgt om mulighed for udbygning ifht flere KW 
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bokse. Det vil kræve nogle ændringer på vores udendørs baner og 
græsarealet. Søren og Kristina har haft en snak om det og hvis/når 
det bliver relevant har vi en plan klar.  
Vi ønsker at søge om port mellem lille og store hal i 2023.  
(Vejen kommune, Norlys og Nordea) 
Bestilt elektrikerne til at sætte nye lamper op i lille hal og lave 
udendørs stik.  

 
 
 
KW 
 
SS 

8. Div.  DIF tilskud til nyt dressurhegn udendørs, afvent og købes senest  
1/3-23.  
Der er drøftet WIFI, en afstikker på Sørens værksted. TL EL 

PB/ALLE 
 
SS 

9. Næste møde Generalforsamling 26-01-2023  

 
 
Referatet godkendt          /          2023 
 
 
 
 
 
____________________ ____________________ ____________________ 
Kristina Wollesen Pia Bonding Marie Kjærgaard 
Formand/Sekretær Næstformand Medlem 
 
 
 
____________________ ____________________  
Tina Lindhardt Klijnstra Simone Skovhaur 
Medlem                              Medlem/Kasserer 


